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W dniu 22 maja 2002 r. w Bibliotece Wyższego
Seminarium Duchownego Diecezji Warszawsko-Praskiej, odbyło
się zebranie Zarządu Federacji Bibliotek Kościelnych FIDES.
W zebraniu uczestniczyli: ks. dr Jerzy Witczak, ks. dr Jerzy
Chęcmski, ks. dr Wacław Umiński CM, ks. mgr Arkadiusz
Rakoczy. W obradach brał również udział Dyrektor Biura ds.
Rozwoju i Komputeryzacji FIDES -  ks. mgr Krzysztof Gonet.

Przedmiotem obrad i dyskusji były:
1. Sprawy członkowskie.
2. Kontakty z Biblioteką Narodową i Krajową Radą, 

Biblioteczną i Radą ds. Narodowego Zasobu 
Bibliotecznego.

3. Sprawozdanie ze spotkania przedstawicieli FIDESu 
z biskupem Liberą, sekretarzem Konferencji Episkopatu 
Polski.

4. Kontakty z BETH.
5. Czerwcowy EBIB o bibliotekach kościelnych

i teologicznych.
6. Wniosek o udzielenie dotacji.
7. VIII Walne Zgromadzenie FIDESu
8. Sprawozdanie z działalności Biura ds. Rozwoju

i Komputeryzacji FIDES.
9. Spotkanie z twórcą Słownika słów kluczowych.
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Ad. 1.
Z członkostwa w Federacji FIDES zrezygnowała Biblioteka Księży 
Werbistów w Nysie. Przyjęto natomiast Bibliotekę Prywatnego 
Liceum Ogólnokształcącego Zgromadzenia Sióstr Najświętszej 
Rodziny z Nazaretu w Warszawie.

Ad. 2.
Przewodniczący Zarządu - Ks. Jerzy Witczak zrelacjonował 
kontakty jakie miały miejsce w ostatnich miesiącach pomiędzy 
Federacją FIDES a Biblioteką Narodową i Krajową Radą 
Biblioteczną oraz Radą do Spraw Narodowego Zasobu ds. 
Narodowego Zasobu Bibliotecznego.

Ad. 3.
Ks. Jerzy Witczak przedstawił sprawozdanie ze spotkania jakie 
miało miejsce w siedzibie sekretariatu Episkopatu Polski. 
Przedstawiciele Zarządu Federacji (ks. J. Witczak, ks. A. Rakoczy
i ks. K. Gonet) zostali przyjęci przez sekretarza ks. biskupa 
Liberę. Omówiono podczas niego formy dotychczasowej 
działalności Federacji i planów na przyszłość.

Ad. 4.
Ks. Jerzy Witczak poinformował o bieżących kontaktach 
z Bibliotehćąues Europeenes de Theologie (BETH). Jedną z jej 
form jest uczestniczenie w corocznych spotkaniach 
organizowanych przez kraje członkowskie. W tym roku 
spotkanie odbędzie się w dniach 21-26 września w Salamance.

Ad. 5.
Czerwcowy numer EBIBu zaplanowano poświęcić bibliotekom 
kościelnym i teologicznym. Umieszczone tam będą m.in. 
informacje o FIDESIE jak i o działalności wybranych bibliotek 
zrzeszonych w federacji.

Ad. 6
Zarząd Federacji FIDES wystąpił z wnioskiem o przyznanie 
grantu z Unii Europejskiej w ramach konkursu „Małe Granty
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2002” na realizację projektu pt. „Biblioteki kościelne 
w europejskim społeczeństwie informacyjnym”

Ad. 7
Podczas obrad Zarządu ustalono termin VIII Walnego 
Zgromadzenia Federacji FIDES. Odbędzie się ono w dniach 16- 
18 września w Metropolitalnym Seminarium Duchownym we 
Wrocławiu. Dyskutowano nad programem tegorocznego zjazdu.

Ad.8
Następnie sprawozdanie z działalności Biura ds. Rozwoju i 
Komputeryzacji FIDES przedstawił jego dyrektor ks. mgr 
Krzysztof Gonet. Na początku poinformował o zmianie konta w 
Banku. Nowe konto zostało założone w BGŻ. Zrelacjonował 
prace prowadzone dzięki dotacji z KBN nad słownikiem słów 
kluczowych jak i nad konwersją baz z formatu MARCBN na 
USMARC.
Dyrektor Biura ks, Krzysztof Gonet poinformował o próbach 
zarejestrowania Federacji FIDES w Krajowym Rejestrze 
Sądowym, jednak wniosek został odrzucony ze względów 
formalnych.
W związku z coraz większymi możliwościami Federacji FIDES 
dyrektor biura przedstawił propozycję opracowania specjalnych 
ulotek o działalności Federacji FIDES dla bibliotek publicznych.

Ad. 9
Na zakończenie Zarząd spotkał się z twórcą Słownika słów 
kluczowych ks. dr Klimkiem, który omówił w skrócie walory tej 
pozycji zaznaczając jednocześnie, że jest to wersja studyjna. 
Podczas dyskusji zastawano się jak można ją  jeszcze ulepszyć, co 
należy dodać, a co opuścić.
Spotkanie zakończyła wspólna modlitwa.


